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Referat fra styremøte 21.oktober 2010 
 
Tilstede:        Meldt forfall: 
Lars Erik Lyngdal,  leder     Dag Erik Heier,  langrenn 
Tore Langaard,   orientering    Nils Vidar Stray,  nestleder 
Dag Petter Sødal,  løype/hyttekomite    Tor Mjaaland, komite kl.hus/rulleskianlegg 
Øystein Bukkholm, hopp 
Sigmund Omsland langrenn (regnskap) 
Åse Karin Wigemyr  (ansatt) 
 
Saker: 
 
27/10 Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
Godkjent 
 
28/10 Godkjenning av referat fra forrige møte 23.september. 
 
Sak 19/10 Medlemskap 
Presisering: 

1. Medlemskontingenten sendes ut i løpet av januar.  
Samme satser som for 2010. 

2. Sendes purring i løpet av mars. 
3. Full medlemskontingent betales ved innmelding  innen 30.juni. 
4. 50% medlemsavgift innen 30.september 
5. Ingen kontingent resten av året (men de får i januar) 
6. Familiekontingent – alder for barn i familiekontingent er inntil 25 år. 

 
Ellers godkjent 
 
29/10 Orienteringssaker. 
 

a. Orientering. 
Det er ikke noen fellestreninger framover, men det vil i alle fall bli opplegg til våren. 
Tur orientering på Bortelid – blir stadig mer populært. Kommende sesongs opplegg er allerede ute i fjellet, og legges 
ut for salg i butikken på Bortelid kommende helg. 
 

b. Langrenn 
Bruktmarked – 10.november – Kr.sand Stadion 
Innlevering av utstyr samme sted – 27.oktober og 3.november kl. 18.00 – 19.30 
 

c. Hopp 
Primagas  er sponsor for Sørlandshopp. I denne avtalen inngår det at banner med denne reklamen skal henges opp i 
Klappane. Hoppgruppa anser at denne sponsoren ikke er i konflikt med klubbens sponsorer. 
Vedtak: Styret er enig i denne vurderingen, og godtar banner-reklame i Klappane. 
Det har vært arrangert to renn på plast, med stor deltakelse. 
Hoppgruppa har tre hoppere på Sørlandhopp, som er et krets-team. 

 
d. Allidrett 

Per Thomas venter på svar fra Idrettsrådet. Kommer svar innen neste styremøte. 
 

e. Bingo 
Lars Erik var på møte med Bingo Sør. Det ble presisert viktigheten av korrekt registrering. 
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30/10 Økonomi/regnskap 
 
Alle regnskap ble lagt fram, og kommentert. Styret er fornøyd med den økonomiske situasjonen. 
Arbeidet med sponsoravtaler og innhenting av disse midlene for 2010, må prioriteres før neste styremøte. 
Komiteen har avtalt første møte i neste uke. 
 
Vedtak: 

1. Åse Karin sender kopi av betalt arrangørforsikring til gruppene. 
2. Åse Karin kontakter Olav Rustad ang. spørsmål om han kan være revisor for 2010. 
3. Følgende overføring til gruppene – 2/3deler av det budsjetterte beløp utbetales nå. Resten når 

sponsorpengene er kommet inn.  
Hopp kr. 17 000,- Langrenn kr. 50 000,- og Orientering kr. 13 000,-. 

4. Mellomregningen på kr. 8 805,- som o-gruppa i følge regnskapet skylder klubben, blir ettergitt. 
Begrunnelse er at dette ble vedtatt et tidligere år, men er ikke ordnet opp i regnskapsmessig. 

5. Mellomregning på kr. 11 589,50 som klubben skylder Bergstølhytta blir også ettergitt. 
 
31/10 Årsmøte forberedelser 
 

1. Fastsette dato til klubbens årsmøte (innen 15.mars)  Frist: neste styremøte 25.november 
 

2. Gruppene fastsetter sine årsmøtedatoer(innen 10.februar) Frist: neste styremøte 25.november 
 

3. Valgkomiteene både i gruppene og klubben kontaktes, innen 30. oktober.  
Disse settes i arbeid, og informeres om at det skal være 40% kvinner med i styrene.  
Tips er på forhånd å definere hvilke oppgaver den enkelte kan tenke seg å ”jobbe” med. 
Lars Erik kontakter klubbens valgkomite. 
 

4. Budsjett hovedklubb  for 2011 – forslag tilskudd fra hovedklubb til gruppene – legges fram på styremøte i 
november. 
Gruppene kommer med innspill/behov for tilskudd fra klubben for 2011,  
innen 14.november til Åse Karin. 
Forslaget skal være begrunnet med henblikk på aktivitet og drift. 
Styret vedtar så, i møte i november, en ramme for tilskudd til den enkelte gruppe, som legges inn i 
gruppenes budsjetter for 2011. Dersom det blir endringer i klubbens økonomi, kan disse summene 
vedtas endret på klubbens årsmøte. 

 
32/10 Klubbutvikling – tilbud fra idrettskretsen  
 
Klubben setter pris på tilbudet fra Idrettskretsen, men vi har nå så mange oppgaver, jfr diverse anlegg/klubbhus at 
styret mener en slik prosess bør utsettes til vi har kommet i havn med disse prosjektene. 
Lars Erik informere Idrettskretsen om vedtaket. 
 
 
33/10 Evt. 
 

1. Spørreskjema fra Idrettsrådet. 
Idrettsrådet ønsker informasjon om klubbenes økonomiske situasjon. Svarene vil bli brukt opp mot 
kommune- og fylkestingsvalget i 2011. 
Skjemaet blir fylt ut av Lars Erik og Åse Karin i neste uke. 

 
2. Hytta.  

Frank Balchen, Tore Langaard, Tor Mjaaland og Dag Petter (leder) av utvalget. 
Kommunen v/Breland er kontaktet via mail, men har ennå ikke fått svar. 
Målet er å legge frem et forslag for styret, som igjen legges fra for årsmøte. 
Saken legges fram på neste styremøte i november. 

 
3. Idrettens hus. 

Styremøtene flyttes til Fylkeshuset hos Dag Petter. Neste møte 25.november kl. 16.00 – 19.00. 
Utvidet tidspkt skyldes større arbeid med forberedelsene til årsmøtene. 

 
4. Åpning av Idrettens Hus. 

Nye Idrettens Hus skal ha offisiell åpning, onsdag 27.oktober. Åpent hus fra kl. 18.00. 
 
5. Informasjon fra Idrettskretsen. 

Brev ang. en person som er utestengt fra Norsk Idrett, men som fortsatt, med ulike identiteter, er 
trener/instruktør i ulike klubber. De ber klubbene være på vakt for vedkommende. Nærmere info og bilde 
ligger hos Åse karin.  
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